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1 . Ogólne Zebranie Mieszkańców Osiedla ,,Dziedzice" odbyło się w dniu 27 czerwca 2018 r. (śloda)

5.

w małej sali remizy oSP ,, Dziedzicę " w Czechowicach - Dziedzicach przy ul. Strżackiej 1.
Rozpoczęcie zebrania nastąpiło o godz. 17.15.

Otwarcia zebrania dokonał Burmistrz Czechowic-Dziedzic Marian Błachut, który na wstępie przywitał
przybyłych goŚci oraz mieszkńców Osiedla i poinformował, że w zaistniałych okolicznościach, tj.
Śmierci dotychczasowego przewodniczące go Zarząól to na nim, zgodnie ze statutem Osiedla (§ 21.4)
spoczął obowiązek zwołania przedmiotowego zębrania.

Następnie poprosił zebranych o powstanie i uczczenię chwilą ciszy pamięci zmarłego
dotychczasowego przewodnicząc ego Zatządu śp. Leszka Bolka,który przez 7 lat pełnił tę funkcję.

Na podstawie listy obecności ( stanowi zńączntk nr 1 do niniejszego protokołu ) stwierdził, że zebranię
jest prawomocne, gdyż uczestniczy w nim 35 mieszkńców osiedla.

W zebraniu, oprócz mieszkńców, udział wzięli m.in,:
- Burmistrz - Marian Błachut,
- Z-ca Burmistrza - Pawęł Mrowiec,
- Przewodniczący Rady Miejskiej -Damian Żelazny.
- Sekretarz Miasta - Marek Gazda,
- Radna Powiatowa -Ewa Kmiecik - Wronowicz.

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

WYBÓR PRZE]ilODNICZĄCEGO ZEBRANIA.

Burmistrz Marian Błachut zaproponował na przewodniczącego Zębrania p. Stanisława Pindla, który
wyraził zgodę na kandydowanie. W związku z rym, że nie podano innej kandydatury do tej funkcj i

przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Zebrania. W głosowaniu jawnym
zebrani, prz,y 1 głosie wstrzymującym się, zaakceptowali osobę p. Stanisława Pindla do pełnienia tej

fuŃcji,

1.

WYBÓR SEKRETARZA ZEBRANIA.

Przewodniczący zaproponował na seketarza Zębrania p. Barbarę Kowalską, która wyraziła zgodę na
kandydowanie, W związku z tym, żę nie podano inrrej kandydatury do tej fuŃcj i przystąpiono do
głosowania w sprawie wyboru sekretarza Zębrania. W głosowaniu jawnym zebrani jednogłośnie
zaakceptowali osobę p. Barbary Kowalskiej do pełnienia tej fuŃcji,

ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD.

Przewodniczący Zębrania przedstawił proj ekt porządku obrad Zebrania ( stanowi zńącznik nr 3 do
niniejszego protokołu ), który w głosowaniu j awnym został jednogłośnie przyj ęty przez zebrutych.
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V.

1. D^la^przeprowadzenia wyborów uzupełniających Burmistrz Zarządzeniemnr 93118 z dńa 19 czetwca2018 r. powołał Komisję Skrutacyjną *.rkłudri",
- Alicja Szlirer - przewodnicząca.
- Joanna Swierkot - zaslępca przewodniczącej.
- Joanna Sowa - cztonek.

przewodnicząca komisji skutacyjnej omówiła zasady głosolvania na przewodniczącego zarządttokeślone w § 16, 17 i 18 statutu osiedia..

VI. WYBORYPRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDUOSIEDLA.

1 ' Po omówieniu zasad głosowania,Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na przewodniczącego ZarządtlOsiedla. Zebrani zgłosili następujące osoiy:
- p. Stanislaw Pindel - wyrazil zgodę na kandydowanie,
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2, Komisja 
. 
sknrtacYjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania, a kandydat na

Przewodniczące go Zuządu Osiedla. przeditu*ił kOtką prezentację własnej osoby, podczas której wkilku zdaniach przybliżył zebranym swoją sylwetkę.

3, podczas prac komisji skutacyjnej omówiono bieżące sprar.ły dotyczące osiedla w tym m.in,:

- P -#lirs,:ij Problem braku lamp na ul, Legionów od ul. Węglowej do mostu

- p. pl,tał o realizację dalszego odciŃa chodnik a przy uL Legionów,
- p. ooruszył temat ekranów przy DK-l,
- p. - p}tała o remont ul. Karłowicza,
- p. 

. zwóciła uwagę na zanieczyszczenie rowólv przy ul. Legionół. w
rejonie ul. Renarda i ul. Węglowej,- p. 
._. 

-. poruszył temat ograniczonej widoczności na skzyźowaniu ul.
Węglowej z ul. Legionów,

- P i PYtała o możliwoŚĆ dofinansowania termomodemizacji budynków
prywatnych.

- poruszono także sprawy dofinansowania łrrymiany piecólv oraz sytuacj i na ulicy
Wierzbowej bocznej ( uzupełnienie ubjtkOw nawierzchni, montż znaku

odpowiedzi nu oo*r.on"Y1}'-T'"-Ti:-lłTt",i,!l,,. udzielili Burmistrz Marian Błachut orazZastępca Burmistrza Paweł Mrowiec.

1" Po przygotowaniu kart do głosowania członkowie komisji rozdali je uprawnionym do głosowania.Głosowanie miało charakter tajny i polegało na nnlkonaniu znaku jx'' obok nazwiska popieranegokandydata i wrzucęniu karty do umy.

5, Po Podliczeniu trddanYch kart,Przewodnicząca Komis.ji Skutacyjnej odczytała protokół informując, żena 35 głosów wszYstkie bYły ważne i oddane na jedynego kandydpta tj. Stanisława pindel, wskutekczego został on wybrany Przewodniczący m Zarządu Ósiedla ,,Dżejzice'

PRZEDSTAWIENIE KOMISJI SKRUTACYJNEJ.
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Protokół komisji skrutacYjnej sPorządzony na okoliczność wyboru przewodniczącego Zarządu osiedlastanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

6, po ogłoszeniu wyników nowo wybrany przewodniczący w paru zdaniach podziękował za wybór iudzielone zaufanie.

VII. ZAKOŃCZENIEZEBRANIA.

1, Po wyczerpaniu programu Zebru.ia Przewodniczący ogłosił
mieszkńcom Osiedla za przybycie i udział w jego programie.

seketarz zebrania

jego zakończenie i podziękował

Przewodniczący Zebr ania

,-lŁl;.:, ,{rr*Oł,
eT}*. Kowalska 
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Zat. nr 4.

protokół z głosowania w wyborach na przewodniczącego zatządu osiedla
,,Dziedzice" w czechowicach-Dziedzicach przeprowadzonych na zebraniu
ogólnym Mieszkańców w dniu 27 czervyca 2018 r, w strażnicy oSP ,,Dziedzice''

Komisja Skrutacyjna pracowała w następującym w składzie :

Pzewodnicząca komisji - Alicja Szliter
Z-ca Przewodniczącej - Joanna Świerkot
Członók komisji

po pzeprowadzeniu tajnego głosowania na pzewodnicz ącego zarządu osiedla ,,Dziedzice''
w Czechowicach-Dziedzicach komisja stwierdza co następuje :

W głosowaniu wzięło udział 35 osób
Głosów ważnych oddano - 35

Głosów nieważnych oddano

Kandydat na Pzewodniczącego Zaządu osiedla otrzymał następującą ilośó głosóW :

'l , Stanisław Pindel - 35 głosów

komisja skrutacyjna stwierdza, że bezwzględną większośó głosów mieszkańców obecnych
na Zebraniu ogólnym Mieszkańców osiedla ,,Dziedzice'' w Czechowicach-Dziedzicach
i uprawnionych do głosowania otzymał pan stanisław pindel, który został wybrany
Pzewodniczącym zarządu osiedla,,Dziedzice" w Czechowicach-Dziedzicach,

Alicja Szliter

Joanna Świerkot

Joanna Sowa

- Joanna Sowa


